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Justitiehuizen  -  Antennewerking Halle-Vilvoorde

De oprichting van een eigen parket Halle-Vilvoorde is een goede zaak en de resultaten 
van deze eigen werking zijn dan ook zeer positief voor de regio.

Nauw daarbij aansluitend is de noodzaak van antennes van het Brussels Nederlandstalig 
justitiehuis in Halle-Vilvoorde. Deze antennes zijn immers belangrijk voor de mensen in 
de regio maar ook voor de goede samenwerking tussen het justitiehuis en het parket.

Ook in de resolutie die het Vlaams Parlement heeft aangenomen met aanbevelingen 
betreffende de bestrijding van gewelddadige radicalisering wordt ervoor gepleit om “op 
korte termijn, en in afwachting van een justitiehuis voor Halle-Vilvoorde, antennes op te 
richten in Asse, Vilvoorde en Halle”.

Reeds eerder heb ik daarom bij de minister aangedrongen op de snelle oprichting en 
operationalisering van deze antennes, in afwachting van een eigen justitiehuis.

1. Wat is de laatste stand van zaken in verband met deze antennes?

2. Wanneer zullen deze operationeel worden?
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1. Op basis van een conceptnota omtrent de mogelijke invulling van de antennewerking 
werd de voorbije maanden gewerkt aan de verdere concretisering van de 
antennewerking in Halle-Vilvoorde. De nota faciliteerde de veelvuldige gesprekken 
tussen de afdeling justitiehuizen en de lokale stadsbesturen van Asse, Halle en 
Vilvoorde. 

Zowel in Asse als in Halle werd in samenspraak een geschikte en potentiële locatie 
gevonden. In Asse is het de bedoeling om de antenne te integreren in het nog op te 
richten gebouw voor het openbaar ministerie op de Asphaltcosite. In afwachting kan 
de antennepost ondergebracht worden in het gebouw van de jeugddienst en het JAC, 
eveneens op de Asphaltcosite. In Halle is er een mogelijkheid om onderdak te vinden 
in het Sociaal Huis van het OCMW. Het overleg voor het gebruik van beide locaties zit 
in een eindfase.

Voor Vilvoorde werden een aantal locaties verkend, maar kon er nog geen geschikte 
locatie gevonden worden. De gesprekken hieromtrent lopen verder. 

We merken op dat er vanuit de lokale steden een constructieve bereidheid is om de 
best mogelijke locatie te vinden.

2. Een effectieve en graduele opstart van deze antenneposten is voorzien in de volgende 
maanden.


